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Sommario/riassunto This is a book about practical weather forecasting, and it starts where
most other books finish. Weather forecasts give you a lot of
information about the weather to come but they often leave out a lot of
the detail, and the timing of changes can also be vague. In this book,
Dag Pike shows how to translate the basics into practical weather
forecasts so that you can work out what it will be like in your area and
along your proposed route. Sailors will be able to make better use of
the available wind and avoid difficult areas, whilst powerboat drivers
more interested in the sea conditions will b
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1. Resume; 2. Etude des personnages; Simon; Philippe; La Blanchotte;
Le groupe d'enfants; 3. Cles de lecture; Schema actanciel; Schema
narratif; Le genre de la nouvelle; 4. Informations complementaires
Tout ce qu'il faut savoir sur Le papa de Simon de Guy de Maupassant !
Retrouvez l'essentiel de l'œuvre dans une fiche de lecture complete et
detaillee, avec un resume, une etude des personnages, des schemas
actanciel et narratif, et des cles de lecture. Redigee de maniere claire et
accessible, la fiche de lecture propose d'abord un resume integral de la
nouvelle, puis s'interesse aux differents personnages : le petit Simon,
Philippe, la Blanchotte, ainsi que les autres enfants. Apres les schemas
actanciel et narratif, on aborde le genre de la nouvelle et le realisme de
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